

Title (en)
HOUSEHOLD APPLIANCE COMPRISING AN IRON AND A PORTABLE BASE INCLUDING AN AREA FOR SETTING THE IRON

Title (de)
ELEKTROHAUSHALTSGERÄT, DAS EIN BÜGELEISEN UND EINE TRAGBARE BASIS UMFAST, DIE EINEN ABSTELLORT FÜR DAS BÜGELEISEN BEINHALTET

Title (fr)
APPAREIL ELECTROMENAGER COMPORTANT UN FER A REPASSER ET UNE BASE PORTATIVE COMPRENANT UN EMPLACEMENT POUR POSER LE FER A REPASSER

Publication
EP 2933372 A1 20151021 (FR)

Application
EP 15159289 A 20150316

Priority
FR 1452468 A 20140324

Abstract (en)
[origin: CN104947401A] The invention relates to a household appliance comprising an iron (1) and a portable base (2). The portable base (2) includes a position (21A) for placing the iron (1). The iron (1) includes a base plate (10), wherein a body is arranged on the base plate, and includes the protrusion portion extending behind the base plate (10); the base (2) has means for immobilizing the iron (1) board on the position (21A) for transporting of the entire apparatus by a handle (11) of the iron (1) board, characterized in that the immobilizing means comprise a holding member (22A) being inserted into a cavity (13) complementary shape formed on a lower face of the portion in cantilever from the body of the iron (1) board extending behind the base plate (10).

Abstract (fr)
Appareil électroménager comportant un fer (1) à repasser et une base (2) portative comprenant un emplacement (21A) pour poser le fer (1) à repasser, le fer (1) à repasser comportant une semelle (10) surmontée d'un corps comprenant une partie en porte-à-faux s'étendant derrière la semelle (10), la base (2) comportant des moyens d'immobilisation du fer (1) à repasser sur l'emplacement (21A) permettant le transport de l'ensemble de l'appareil par une poignée (11) du fer (1) à repasser, caractérisé en ce que les moyens d'immobilisation comprennent un organe de maintien (22A) venant s'insérer dans une cavité (13) de forme complémentaire ménagée sur une face inférieure de la partie en porte-à-faux du corps du fer (1) à repasser s'étendant derrière la semelle (10).

IPC 8 full level
D06F 75/12 (2006.01); **D06F 79/02** (2006.01)

CPC (source: EP RU)
D06F 75/00 (2013.01 - RU); **D06F 75/12** (2013.01 - EP); **D06F 79/02** (2013.01 - EP)

Citation (applicant)
FR 2874628 A1 20060303 - SEB SA [FR]

Citation (search report)
• [Y] DE 102011080152 A1 20121206 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERAETE [DE]
• [XY] EP 0682142 A2 19951115 - BLACK & DECKER INC [US]
• [XA] EP 1612321 A1 20060104 - SEB SA [FR]

Cited by
WO2018075192A1; US10443185B2

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2933372 A1 20151021; EP 2933372 B1 20190220; CN 104947401 A 20150930; CN 104947401 B 20190419; ES 2716679 T3 20190614;
FR 3018830 A1 20150925; FR 3018830 B1 20160513; RU 2015109783 A 20161010; RU 2015109783 A3 20180802; RU 2680369 C2 20190219;
TR 201903822 T4 20190422

DOCDB simple family (application)
EP 15159289 A 20150316; CN 201510115487 A 20150317; ES 15159289 T 20150316; FR 1452468 A 20140324; RU 2015109783 A 20150320;
TR 201903822 T 20150316